
 
 

Skolebestyrelsesmøde  

9. november 2021 i Stenstrup, kl. 18.30-20.30 

 
Dagsorden udarbejdet: x Formand X René   

       

Forplejning: X René     

       

Til stede: X Signe  Oliver   Elev  

 X Boel  X Michael   Elev  

 X Rene  Martin  Elev  

  Stine  Peter   

  Annie     

  Jesper C     

       

Referent: X Rene     

       

Gæst: X Vibeke     

 

Bilag til dette møde: Princip for skole/hjemsamarbejde – udkast, dagsorden fra 28.09.2021 

 

Dagsorden Indhold/Referat 
1. Godkendelse af referat Godkendt 

  

2. Godkendelse af 
dagsorden 

Godkendt 
Mødet er udsat fra d.28. oktober 2021. 

  

3. a)   Nyt fra formand 
 

/ 

              b)   Nyt fra elevråd 
               

/ 

              c)   Nyt fra medarbejdere • Der har været afholdt rigtig gode motionsdage for 
både Kirkeby og Stenstrup. I Stenstrup var der lavet 
aftale med Ollerup Gymnastikhøjskole som stod for 
dagen. Stor succes. I Kirkeby fulgte man traditionen 
med motionsløb i skoven. Også stor succes. 

• Der har også været afholdt Kulturnat i Kirkeby med 
temaet Havet. Flotte udstillinger og en dejlig dag. 

• Der er stor omstillingsparathed hos personalet i 
Kirkeby hvor ombygningen byder på mange 
forandringer i hverdagen. Stor ros til personalet for 
deres gode humør. 



 
 

Dagsorden Indhold/Referat 
• Fredag d.5. november var der Uddannelsesdag i 

Stenstrup med besøg af en oplægsholder. Det var en 
fin oplevelse. 

 

              d)   Nyt fra ledelsen 
 

• Ansættelser: Vi har ansat en ny administrativ 
medarbejder/it-supporter på Issø-skolen pr. 1. december. 
Den nye ansatte hedder Andreas og har tidligere været 
ansat i it-afdelingen på rådhuset. Ansættelsen er på 20 
timer. Andreas har også ansættelse på Byhaveskolen og 
deles med Issø-skolen i et 60/40 stilling med 3 dage på Issø-
skolen og 2 dage på Byhaveskolen. 

• Vi har en fast lærerstilling slået op på kommunens 
hjemmeside til tiltrædelse hurtigst muligt. Vi håber at én af 
vores dygtige vikarer vil søge den. 

• Ligeledes søger vi efter nogle faste lærervikarer. Der laves 
jobopslag på kommunens hjemmeside. 

• Besparelser: Der er høringssvar på besparelse d. 30. 
november. Tages med på mødet d.25. november til 
drøftelse. Vi ønsker derfor at så mange af bestyrelsens 
medlemmer deltager i mødet d. 25. november. 

  

4. Budgetopfølgning • Forventet overskud i dette budgetår = ca. 300.000 kr. Ud 
af de penge har vi ønsket af reservere en stor del af dem 
på LEAPS og bl.a. it-indkøb. 

• Siden 28. oktober er der kommet flere elever med dansk 
som andet sprog, som udløser nogle DSA-midler til at 
understøtte undervisningen. 

• Skolen har også modtaget en ekstra pulje penge til 
lønudgifter i forbindelse med de mangfoldige 
læringsmiljøer som bl.a. gør at vi kan lave en 
fuldtidsansættelse. 

• Lønmidlerne kan godt indgå i det næste budgetår. 

• I forbindelse med ombygningen i Stenstrup er der også 
et disponeret med et lidt større overskud end forventet, 
som gør at vi kan udvide it-indkøbet samt skolemøbler i 
mindre omfang. 

 
Vigtigst af alt så overstiger vores overskud ikke de tilladte 5% i alt. 
Overskuddet bliver på ca. 800.000 kr. / 900.000 kr. 

  

5. Princip Drøftelse og vedtagelse af princip for skole/hjemsamarbejdet 

• Princippet er drøftet og besluttet. 
 

  



 
 

  

6. LEAPS 
 
Læring 
Engagement 
Autentiske arbejdsspørgsmål 
Projektbaseret undervisning 
Science 

Orientering om hvor vi er i processen i forberedelsesåret 

• Som en del af skolens indledende arbejde med 
omstillingsprocessen, er ledelsen i gang med at udarbejde 
en baseline som udgangspunkt for det videre arbejde. 

• I løbet af foråret vil der blive udarbejdet surveys med 
inddragelse af forældre, personale og elever. 

• I dette skoleår har personalet 5 temaaftener med deltagelse 
af Kata-fondens læringskonsulent om arbejdet med LEAPS. 

• Ugerne 3 og 4 i 2022 er de første to projektuger for Issø-
skolen i dette skoleår. 

 
Det kan være en pointe at have øje for hvordan vi kommunikerer til 
forældrene om det pågældende skoleårs påvirkning af LEAPS. På 
forældremøderne skal der indgå orientering om LEAPS. 

  

7. Princip Drøftelse af princip for undervisningens organisering 

• Eftersom LEAPS bliver den gældende ramme i omstillingen 
de næste 5 skoleår, udsættes drøftelse af princip for 
undervisningens organisering til senere. 

  

8. Evt. • 2 årig valgperiode for skolebestyrelser kan nu blot søges om 
hos skolechefen. 

• Referater skal lægges ud på hjemmesiden. 

• Der efterspørges at budgetter lægges ud. 

 

 


